
Beseda s p. kozmetičkou sa mi páčila. Dostali sme veľa praktických a užitočných rád ako sa starať 
o svoju pleť. Páčilo sa mi, že pani kozmetička nám aj ukázala ako sa správne a dobre nalíčiť. Som rada, 
že beseda s kozmetičkou sa uskutočnila v škole.

Lenka Bartíková

Môj názor na besedu? Veľmi ma to zaujalo. Páčilo sa mi , že sme nemuseli len pozerať a pýtať sa. Veľa 
nám povedala  ona.  Dokonale  sa  na  to  pripravila.   Bolo  to  veľmi  poučné.  Vybrala  si  jednu  z  nás
a ukázala nám to naživo a nie len  reči, ale videli sme aj skutky. Ukázala nám svet maľovania. Pri jej 
rozprávaní som pochopila, prečo sa mi zmachlené barbie nepáčia. Poradila nám veľa užitočných vecí. 
Síce ma nepotešilo  hnedé tiene k mojim modrým očiam, ale  ja  sa aj  tak bohvieako nemaľujem. 
Beseda bola skrátka poučná dostala som veľa rád do života. Za besedu chcem veľmi poďakovať, aj 
keď viem, že sa tomu venovať nebudem. :) 

Marianna Maková

Beseda s kozmetičkou sa mi osobne veľmi páčila. Hlavne ďakujeme za to, že bola ochotná k nám prísť 
a porozprávať nám o svojej práci a ešte si aj k tomu pripravila poznámky, to je super. Priučila nás 
mnohým veciam, čo sme ani nevedeli a k tomu ešte namaľovala dve dievčatá. Ukázala nám ako sa 
máme líčiť  a aké „šminky“ máme používať.  Takéto besedy by mohli  bývať častejšie, veľmi pekne 
ďakujeme. :)

Romana Čabajová

Na besede s kozmetičkou bolo super. Vysvetlila nám ako sa máme správne líčiť a čo je nesprávne. 
Mali sme k tomu aj ukážku. Veľa som si z toho odniesla :)

Simona Brezinová

Podľa  mňa to  bolo  super,  pretože  sme sa  mohli  všeličo  p.  kozmetičky  opýtať  ohľadom mejkapu
a upravovania tváre. Veľa som si z tej prednášky zobrala a som rada, že sme sa s ňou mohli stretnúť 
a dať si poradiť.

Lucia Joobová


